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حراج هنری برای همه اقشار
مدیرکل هنرهای تجسمی وزارت ارشاد خبر داد

مدیرکل هنرهای تجسمی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
از تلاش برای حراج هنری ویژه مخاطبان عام خبر داد. پیش 
از آغاز سال جدید خبرهایی از برگزاری 2حراج هنری جدید 
در ۱۴۰2 رسید؛ حال جزئیاتی از این دو حراج مطرح و درباره 
آنها توضیحاتی ارائه شده است. حراج های هنری زمینه ای 
برای فروش آثار هنرهای تجسمی همچون نقاشی، مجسمه، 
نقاشی خط و عکس و یکی از راه های حضور آثار هنری در بازار 
است که زمینه پیشــرفت را برای هنرمندان ایجاد می کند. 
هدف اغلب حراج ها ایجاد بســتری برای رشد هنر و معرفی 
هنرمندان در فضایــی با نظارت بر اصالت اثر و... اســت که 
در کنار آن نیز اهداف اقتصــادی را دنبال می کند. می توان 
گفت که حراج ها با رویکردهای فرهنگی-اقتصادی زیرنظر 

مؤسسه ها برگزار می شوند.
در حال حاضر تعداد حراج هایی که در ســطح کشور برگزار 
می شــوند، انگشت شــمار اســت، اما در عین حال مدیرکل 
هنرهای تجســمی وزارت فرهنگ و ارشــاد معتقد است که 
یکی از بسترهای پیشرفت اقتصاد هنر، حراج های هنری ا ست. 
عبدالرضا سهرابی، مدیرکل هنرهای تجسمی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی  در روزهای پایانی اســفندماه نشستی را با 
جمعی از اصحاب رسانه داشت. او گفته بود که در سال۱۴۰2  
2حراج جدید پیش روست. سهرابی در این نشست به اهمیت 
حراج های هنری از دیدگاه خود نیز اشاره کرده و درباره رویکرد 
خود برای ایجاد چرخه اقتصادی در حوزه  تجسمی گفته بود 
که یکی از بســترهای پیشــرفت اقتصادی هنر حراج  است. 
او گفته بود: »تاکنون 2حراج به حراج های ســال آتی اضافه 
شده است که یکی از آنها قطعا در راستای ارائه آثار هنرمندان 
جوان تر و ایجاد امکان خرید آثاری با قیمت های متناســب 
برای همه اقشار جامعه خواهد بود؛ در نتیجه همه  ما می توانیم 
اثری به دیوار خانه مان داشته باشیم.« او حالا با گذشت حدود 
یک ماه، درباره این دو حراج در گفت وگو با ایسنا توضیحاتی 
را ارائه کرده است. ســهرابی ابتدا درباره جزئیات یکی از این 
دو حراج که از آن به اســم »حراج معاصر« یاد کرده، صحبت 
کرد؛ حراجی که به زعم او »در راســتای ارائه آثار هنرمندان 
جوان تر و ایجاد امکان خرید آثاری با قیمت های متناســب 
برای همه اقشــار جامعه خواهد بود.« او تأکید کرد که حراج 
را بستری بسیار مهم برای توســعه اقتصاد هنر، برای هنر و 
هنرمند می داند. سهرابی گفت:  »البته به جهت موقتی بودن 
حراج ها، تعداد انگشت شمار و قیمتی بودن آثار باید اندیشه  و 
سیاســتی در این حوزه به کارگرفته می شد تا حراج به سوی 
همگان ســوق داده شــده و فضا هم برای حراج های بیشتر 
آماده شود.« مدیرکل هنرهای تجسمی افزود که رایزنی هایی 
صورت گرفت و با آماده شــدن فضا با حراجی به نام »حراج 
معاصر« موافقت شده اســت. او گفت: »این حراج تا به حال 
برگزار نشده است. با این حال دوستان در حراج معاصر دیدگاه 
مناسبی به آن دارند. ما نیز بر این تأکید کردیم که حراج معاصر 
باید جامعیتی را برای مخاطبان عام و خاص خود ایجاد کند. 
مخاطب خاص را باید آنچنان جذب کند که هم یک دانشجو و 
هم یک استاد بتوانند آثار تولیدی خود را وارد حراج کنند. این 
حراج نباید صرفا مربوط به استادان باشد و تصمیم بر آن شده 
که از این جهت جامعیت داشته باشد. سهرابی گفت به دنبال 
این است که کیک اقتصاد هنر را به گونه ای بزرگ کند که بعد 
از تقسیم بندی شامل همه مخاطبان خود شود. وی به ظرفیت 
حراج های هنری برای بهره بردن مخاطبان عام این حراج ها هم 
اشاره و اظهار کرد که برخی مخاطبان عام هنر هم علاقه دارند 
که با بودجه مشخص خود اثری را تهیه کنند. بر همین اساس 
این حراج می تواند کمک به این مخاطبان عام هم باشد تا آثاری 
اینچنینی را تهیه کنند. به نظر سهرابی از طریق این حراج  هم 
به اقتصاد هنر کمک می شود و هم مخاطبان عام بیشتری دربر 

گرفته خواهند شد.

خبر 

تجسمی

تهمورس پورناظری با »بازآمدم« 
تهمورس پورناظری پرفورمنس »بــاز آمدم« را دوازدهم و 

پانزدهم اردیبهشت ماه روی صحنه می برد.
به گزارش همشهری، تهمورس پورناظری )آهنگساز و نوازنده 
موسیقی ایران( دوازدهم و پانزدهم اردیبهشت ماه در تالار 
وحدت تهران کنسرت »باز آمدم« را که می توان آن را یک 

پرفورمنس-کنسرت به شمار آورد، اجرا خواهد کرد.
موسیقی این اجرا براساس موسیقی اصیل ایرانی، موسیقی 
تنبور و موســیقی معاصر در ترکیب با موسیقی کلاسیک 
و موسیقی الکترونیک است که داســتان هر آهنگ را گروه 

حرکت اجرا خواهند کرد.
در »باز آمدم« بردیا کیارس به عنوان مایستر، این آهنگساز 
را همراهــی خواهد کرد. کیارس سال هاســت که به عنوان 
رهبر ارکستر و آهنگســاز روی صحنه می رود. علاوه بر او، 
تینا جامه گرمی )ویولن(، مهدی منادی )ویولن آلتو(، ماکان 
خویی نژاد )ویولن سل(، رامین دارستانی )باس(، آرین رضایی 
)سازهای کوبه ای( و علی قنبری )بربط( می نوازند. تهمورس 
پورناظری آهنگسازی و کارگردانی این اثر را خود انجام داده 
و به همراه سحر بروجردی قطعات آوازی را اجرا خواهند کرد. 
تنظیم کوارتت های این برنامه توسط پورناظری، کیارس و 
آرش سلامیه و تنظیم های الکترونیک توسط دارستانی انجام 
شده است. در این کنسرت گروه ۱۶نفره حرکت با طراحی 

»پگاه نیایی« بخش داستانی را روایت می کنند.
 

تعلل خودروساز حاشیه ساز شد
مجید صالحی که در جشنواره فیلم فجر سال گذشته، برنده 
ســیمرغ بلورین بهترین بازیگر مرد شــده بود و در تریبون 
اختتامیه اعلام کرد که جایزه مــادی اش را به مردم خوی 
تقدیم می کند با انتشــار اســتوری ای خطاب به مسئولان 

جشنواره فجر نوشت:
»امان از دســت مسئولان باوجدان و باشــرف؛ به بنده یک 
دستگاه خودرو به عنوان جایزه بهترین بازیگر قرار شد بدهند 
و بنده با کمال افتخار تقدیم مردم زلزله زده مظلوم و مهربان 
خوی کردم و زحمت آن را هم به هادی حجازی فر دادم که 
در آن برهه همراه خانم آیدا پناهنده در حال کمک رسانی به 
همشهریان شریفشان بودند. افســوس که بعد از 2 ماه ونیم 
هنوز تحویل نداده اند و  ای کاش حداقل در شب عید انجام 
می شــد تا کمک کوچک و ناچیزی می شــد برای فرزندان 
نازنین خوی؛ چراکه آن روزها نیاز بیشتری داشتند. خدا رو 
شکر برای خودم نیست که تصور کنند ذی نفع مالی هستم.«
در پاسخ به این موضوع، سیمون سیمونیان، مسئول دبیرخانه 
چهل ویکمین جشــنواره بین المللی فیلم فجر توضیحاتی 
را ارائــه داد و گفت: واقعیت این اســت کــه در این جریان 
شرکت های خودروساز باید پاسخگو باشند. سازمان سینمایی 
و دبیرخانه جشــنواره بعد از برگزاری اختتامیه برگزیدگان 
را در قالب نامه ای به2 شــرکت ایران خودرو و سایپا معرفی 
کردند و اگر تعللی در تحویل خودروها صورت گرفته ازسوی 
شرکت های خودروساز است. وی در گفت وگو با مهر ادامه داد: 
احتمالاً پروسه اداری تحویل این خودروها طولانی شده است. 
ما اسامی را اسفندماه به خودروسازان اعلام کرده ایم و واقعاً 
اطلاعی ندارم که چرا تا به امــروز تحویل خودروها با تأخیر 

مواجه شده است.
ســیمونیان تأکید کرد: از طرف دفتر جشــنواره فیلم فجر 
و سازمان ســینمایی همه کارهای مربوط به اهدای جوایز 
برگزیدگان طبق روال انجام شــده و پیگیری های لازم هم 
صورت گرفته است. نامه رســمی معرفی برگزیدگان برای 
اهدای 2۵خودرو به برگزیــدگان، خطاب به مدیران فروش 

این 2 شرکت صادر شده است. 

موسیقی

تئاتر

 پورصمیمی با »خوشدلان«
به صحنه می آید 

نمایش »خوشدلان« به نویســندگی و   بازی سعید پورصمیمی و 
کارگردانی پریزاد سیف از خرداد سال جاری در تماشاخانه ایرانشهر 
روی صحنه می رود. نمایش »خوشــدلان« به عنوان اثری کمدی، 
جدیدترین نمایشنامه سعید پورصمیمی، از چهره های سرشناس 
تئاتر ایران است. این اثر نمایشی با کارگردانی پریزاد سیف خرداد 
سال جاری در ســالن ناظرزاده کرمانی تماشــاخانه ایرانشهر روی 
صحنه می رود. به گزارش همشهری، سعید پورصمیمی در این اثر 
نمایشی به ایفای نقش نیز می پردازد. »خوشدلان« تازه ترین تجربه 
همکاری پورصمیمی و سیف بعد از اجرای نمایش »آواز قو« است که 
سال ۹۸ در سالن ناظرزاده کرمانی تماشاخانه ایرانشهر روی صحنه 
رفت. سعید خانی، تهیه کننده سینما و مدیرعامل دفتر پخش »خانه 
فیلم«، تهیه کنندگی نمایش »خوشدلان« را بر عهده دارد و نورالدین 

حیدری ماهر، مجری طرح این نمایش است.

وزیر ارشاد: کشف حجاب کنندگان اجازه 
حضور در برنامه های هنری را  ندارند

وزیــر فرهنــگ و ارشــاد 
اســلامی گفت: به کسانی 
که کشف حجاب می کنند 
اجازه حضور در برنامه های 

هنری را نمی دهیم.
ایســنا،  گــزارش  بــه 
محمدمهدی اسماعیلی در 
جمع خبرنگاران در حاشیه 

نشســت هیأت دولت درباره برخورد با بازیگرانی که بدون 
حجاب در مراکز عمومی و هنری حاضر می شــوند، گفت: 
کســانی که خارج از قانون رفتار کنند، طبــق قانون با آنها 
برخورد می شود؛ از این رو ما اجازه نداریم به کسانی که کشف 

حجاب می کنند اجازه حضور در برنامه های هنری بدهیم. 
هفته گذشــته پانته آ بهرام در جریان اکران عمومی پوست 
شیر کشــف حجاب کرد. پانته آ بهرام که در سینما لوتوس 
در کنار دیگر هنرمندان حضور داشت بدون حجاب در این 
مراسم شرکت کرد. کشف حجاب پانته آ بهرام جنجال زیادی 

را در پی داشت.
 ابتدا مدیر سینما لوتوس از سمتش برکنار شد و پس از آن 
هم سینما لوتوس تعطیل شــد که البته این تعطیلی طولی 

نکشید و این سینما فعالیت خود را از سر گرفت.

الله یار نجفی، متولد۱3۵۹ و فارغ التحصیل رشــته گرافیک در 
مقطع کارشناســی و دارای مدرک کارشناســی ارشد هنرهای 
زیبا از هندوستان است. او از ســال۱3۸۴ با حضور در دوسالانه  
تصویرسازی نوما در هندوستان حضور در نمایشگاه ها را تجربه 
کرده و از آن پس تا امروز در نمایشــگاه های انفرادی و گروهی 
داخلی و خارجی متعددی حضور داشــته است.نجفی در بیانیه 
نمایشگاهش توضیح داده که ایده آثار نمایشگاه »عدن/ عدم« از 
کجا آمده است: »اریدو بهشت برین سومریان بوده و دسترسی به 
آن ممنوع و تأویل متاخر آن، »باغِ عدن«، ارجاع به آغاز است و 
عدم  پایان. هرآنچه داشته و دانسته ایم و تمام آنچه خواهیم داشت 
و دانســت در میان این دو مفهوم قرار دارد. مفاهیمی ابتدایی و 
پایه ای شاید نخستین مفاهیمی که ساختیم یا به یاد می آوریم؛ 
اول و آخر، مرگ و زندگی، ازل و ابد و عدن و عدم. تمام موجودات، 
روی محوری که آغاز آن عدن و پایانش عدم است جای می گیرند؛ 
محوری که می توان آن را به شکل دایره تصور کرد که نقطه آغاز 
و پایان آن یکی ا ست. سر یا ته، پایین یا بالا، درون و بیرون پیدا 
نیست؛ بدان معنا که پس و پیش آن را نمی توان تصور کرد. طپش 
است؛ افول است از این  سو و همان خود طلوع است از سویی دیگر. 
آیا دست آویختن به سمبل ها برای درک یک ماهیت، تنها به دلیل 
ناتوانی در بیان نیست؟ ما در بیان متداول خود همیشه از جزء به 
کل تفسیر می کنیم و زبان همیشه ما را به جزئیات ارجاع می دهد 
و در عدن جزئیات مهم هستند و پیدا. درختی که خود باعث آغاز 
دور تسلسل زندگی ا ســت. یک درخت. یک چیزِ ساخته شده از 
بســیار. وحدتِ برون آمده از کثرت. در همان بستر، نخستین از 
تیره مردان و نخستین از تیره زنان نیز در کنار نخستین درخت 
هستند که هرکدام کیفیتی دیگرند، نشانه ای متشکل از بسیار 
اجزاء، جایی بین عدن و عدم، اما این داستان رمز است، یک تصور، 
یک نماد یا نشانه و مفسر خالق نشانه است و تعیین کننده و هیچ 

نمادی بدون تفسیر موجودیت ندارد.« 

نمایشگاه فردی »عدن - عدم«

پروژه های آران
تا 22 اردیبهشت1402

 200هزار مخاطب 
در یک روز  

رکورد دوران پساکرونا شکسته شد

داستان گیشه ســینماها به قبل از کرونا و بعد از کرونا تقسیم 
می شود. واقعیت این اســت که اکران سینماها در ایران از زمان 
شیوع کرونا به کما رفت. اتفاقی که البته در همه جای دنیا رخ داد 
ولی با فروکش کردن بحران کرونا، گیشه سینماها در بسیاری از 
کشورها به مرور پررونق شد، در اینجا اما داستان شکل دیگری 
داشت. گویی ایرانی ها در ایام فراگیری کرونا عادت سینما رفتن 
از سرشان افتاد و حتی وقتی شرایط عادی شد باز هم سالن های 
سینما خلوت بود. با تلاش هایی که در چند ماه اخیر صورت گرفت 
و تنوع بازار اکران، به تدریج اوضاع گیشه هم متحول شد و حالا 
در بهار۱۴۰۲ شاهد رکوردشکنی گیشــه ها هستیم. اتفاقی که 
البته محصول گران شــدن بهای بلیت هم هست ولی نمی توان 
انکار کرد در زمینه جذب مخاطب آنچه این روزها رخ داده در ایام 
پساکرونا بی سابقه بوده است. در این میان باید سهم ویژه ای برای 
کمدی »فسیل« قائل شد که یک تنه سهم مؤثری در آشتی مردم 

با سینما داشته است.
روز سه شنبه سینمای ایران نزدیک به ۲۰۰هزار نفر مخاطب داشته 
که رکوردی دیگر برای روزهای نیم بهای سینمای ایران شناخته 
می شود. در ادامه رکوردزنی های سینمای ایران در ماه های اخیر، 
روز سه شنبه سینماهای کشــور میزبان نزدیک به ۲۰۰هزار نفر 
مخاطب بودند. براساس این آمار روز سه شنبه پرازدحام ترین روز 

پس از دوران کرونا به حساب می آید.

بهروز قلی پورگیشه
روزنامه نگار

روز سه شنبه گیشه سینماها به فروشی دست یافت که یک رکورد محسوب می شود. فروش کلی سینماها در این روز به ۵میلیارد و2۱3میلیون تومان 
رسید. همچنان فیلم »فســیل«با فروش 3میلیارد و3۰۶میلیون تومان پرفروش ترین فیلم در روز گذشته بود. اما »سه کام حبس« به عنوان فیلم 
اجتماعی تازه سینمای ایران توانسته خود را در جایگاه دوم تثبیت کند و ۴2۵میلیون تومان فروش داشته باشد. از فیلم های قدیمی سینمای سال 
گذشته نیز همچنان ملاقات خصوصی فیلمی پرفروش است که ۱۵۰میلیون  تومان فروش دارد؛ بنابراین می توان گفت که هنوز فیلم های اجتماعی 
اگرچه فاصله زیادی با کمدی ها در فروش دارند، اما جایگاه تثبیت شده ای در سینما و گیشه ایران دارند. »آهنگ دو نفره« به عنوان فیلم جدید کمدی 
سینمای ما، 3۱۶میلیون تومان فروش کرده است. این فیلم با بازی احمد مهرانفر و فرزاد فرزین نتوانسته با فسیل به عنوان دیگر کمدی حال حاضر 
رقابت نزدیکی داشته باشد.»دسته دختران« اما تبلیغات گسترده ای نداشته و شاید به همین دلیل هنوز نتوانسته فروش خوبی را کسب کند و در 
پرکارترین روزهای سینمایی کشور، ۱۴3میلیون تومان فروش کرده اســت. فروش دیگر فیلم های سینمایی از این قرار است: جنگ جهانی سوم، 

2۴۴میلیون تومان، عروس خیابان فرشته 2۱۰میلیون تومان، غریب 2۰۱میلیون تومان و بابا سیبیلو ۶۴میلیون تومان.

   بیش از ۵میلیارد تومان فروش در روز نیم بها

یاسمن صفا متولد۱3۶۱ است و از سال۱3۸3 تا امروز آثارش در 
۱2نمایشگاه انفرادی و گروهی به نمایش گذاشته شده است. صفا 
در این نمایشگاه ســراغ گل و مرغ رفته که از فیگورهای اصلی در 
نگارگری سنتی ایران هستند، اما این طور که در بیانیه نمایشگاه 
به قلم شباهنگ طیاری آمده، صفا در این نمایشگاه »از نوع معمول 
سوژه  تاریخی در شــعر، ادب و نقاشــی ایرانی دوری کرده است 
و شــاعرانگی گفت وگوی میان گل و پرنده را از میان برده است. 
تمهید او نه با حذف کلی پرنده ها از پرده  نقاشی بلکه در خالی نگه 
داشتن جای آنهاست. حالا جای خالی و نیستی آنها روی بوم، محل 
گفت وگوست و نه درد دلشان با گل. اکنون بلبل به شکل استعاری، 
دیگر برای بیان احساسات و عواطف ذهنیت ایرانی کارکردی ندارد. 
حجم تلخی و تاریکی بیش از اینهاست. صدای بلبل دیگر نقشی 
شبیه به نویز سفید را ایفا نمی کند که در خواب رفتنمان کمکمان 
کند. حتی چهچهه هم بزند دردی دوا نمی کند. آن صداهایی که ما 
سال ها شنیدیم در ما نقش بسته و از درون منتشر می شود.« وی در 
ادامه درباره گل ها می نویسد: »قسمت دیگر نقاشی ها گل هاست 
که زمینه نقاشی را ســاخته اند و نقاش به تفصیل به آنها پرداخته 
است. زمینه ها در نقاشی های صفا بهشتی و افسانه ای جلوه می کنند 
و همچنین در تعدادی از آنها تیــره، تاریک و تلخ تصاویر ارجاعی 
آشکار به ســوژه  گل و مرغ می دهند، اما ابعاد بزرگ نقاشی ها این 
ارجاع را وارونه می کند. تصاویر گل هــا در مقیاس اصلی و حتی 
بزرگ تر واقعی تر به نظر می رسند، در قیاس با نمونه های مینیاتوری 
که روی جلدهای لاکی، قلمدان ها و نمونه هــای چاپی که روی 
بشــقاب های ملامینی دیده ایم. گویی که نقاش به باغی شبیه به 
نمونه  ایرانی  شده باغ های قلمرو الِف ها در مجموعه فیلم های »ارباب 
حلقه ها« دسترسی داشته و در آنها پرسه زده و این قاب ها را از روی 
آن نمونه ها ساخته است. نقاشی های یاسمن صفا چیزی شبیه به 
جلوه های ویژه است. می خواهد کیفیتی باورپذیر ارائه دهد و شما 

را به   خود فراخواند.«  

نمایشگاه فردی »به تماشا رفتن مرغ مقلد«

گالری دلگشا
تا 30 اردیبهشت1402

حرکت در مسیر انتزاع

روزبه نعمتی شریف، طراح و مجسمه سازی متولد۱3۵۹ است که در مقطع 
کارشناسی طراحی صنعتی خوانده و دارای کارشناسی ارشد پژوهش هنر 
است. او از سال۱3۹۶ به طور حرفه ای به کار مجسمه سازی پرداخته و در 
چند نمایشگاه هم حضور داشته است. او در بیانیه نمایشگاه درباره نمایشگاه 
»سیاه بازی« می نویسد: »مجموعه پیش رو با به کارگیری امکانات بیانی 
خاص هر یک از مدیوم های مجسمه، نقش برجسته، نقاشی، کالژ و چیدمان 
می کوشد، در میان این تکثر فرمیک به وحدتی معنایی دست یابد. در غالب 
فرمیک پیوندی است از عناصر نقاشانه روایی ایرانی برگرفته از تئاتر سنتی 
خیمه شب بازی درون پیکره بندی هایی الوان و امروزین و در قالب محتوایی 
بیانگر پارادایم هایی کهن که تا لحظه اکنون امتداد می یابد. در این میان، 
ســیاه )مبارک(، به عنوان نماینده  عامه، احضار می شود تا نقش تاریخی 
معاصر خــود را در غالب خصایص ذاتی خویش، همچون شــوخ طبعی، 
جســارت، طنزآلودگی و صداقت، با رویکردی انتقــادی به موضوعات 
اجتماعی، عاطفی و حتی تاریخی ایفا کند. هرچند این مضحکه لعبتکان 
اغلب وسیله ای ظریف برای تلطیف زندگانی نیست بلکه دستاویزی است 
علیه لحظات ثابت، ساکن، تلخ و خاموش، زمزمه های کوچک آگاهی که در 

هیأت هنر و در جهت رهایی و پالایش مخاطب در کار هستند.«  

نمایشگاه فردی »سیاه بازی«

مجموعه  معاصر سو
تا 29 اردیبهشت1402

در 3نمایشگاهی که معرفی کرده ایم، حرکت از مفاهیم انضمامی و 
ملموس به سوی ایده های انتزاعی و تجریدی قابل بازشناسی است.  
وجه اشتراک این سه نمایشگاه را می توان بهره بردن آنها از مفاهیم 
و ایده های از پیش موجود در عالم نقاشی، نمایش و اسطوره دانست 
که هر یک از دریچه ذهن و نگاه خالقانشان راه خود را به دنیای رنگ، 

نقش و حجم باز کرده اند. 

معرفی 3نمایشگاه هنری که از عینیت به 
ذهنیت رسیده اند

 گالری
ناصر احدیگردی

روزنامه نگار

 سینمای تهیه کننــده فیلم ســینمایی  »زدوبند« از 
دورخیز برای اکران این فیلم ســینمایی در  ایران

خردادماه امسال خبر داد. مقصود جباری در 
گفت وگو با  مهر درباره برنامه ریزی برای اکران عمومی آن توضیح 
داد: واقعیت این است که هنوز شرایط سینماها خوب نیست و قصد 
ما هم این است که تلاش کنیم تا بهترین زمان را برای اکران فیلم 
در نظر بگیریم؛ زمانی که هم بازخورد مناسب داشته باشد و هم 
مردم بتوانند فیلم را ببینند. هنوز به جمع بندی درباره این زمان 
نرسیده ایم. وی افزود: فیلم »زدوبند« فیلمی است که در هر فصلی 
امکان اکران عمومی دارد و چنین نیست که حال و هوای ویژه ای 
داشــته باشــد که اکران آن را در فصلی خاص الزامی کند. فیلم 
داستانی اجتماعی دارد که در هر شرایطی امکان اکران عمومی را 
دارد. در عین حال، اما ما دورخیز کرده ایم که بتوانیم در خردادماه 

همین امســال فیلم را اکران کنیم. این تهیه کننده سینما درباره 
فروش خوب برخی فیلم ها در همین شرایط سینماها هم گفت: 
قطعاً وضعیت این فیلم ها برای همه ما امیدوارکننده اســت، اما 
همه  چیز تنها محدود به این نکته نیست که فیلم به دست مخاطب 
برسد. در این مسیر یک سری گرفتاری های دیگری هم هست که 
باید رفع شود. درباره فرایند پخش مسائلی وجود دارد که باید با 
دفتر پخش به تعامل برسیم تا فیلم بتواند در شرایطی ایده آل به 
اکران برسد. همه این موارد دست به دست هم می دهد تا بتوانیم 
فیلم را در وضعیتی مناسب راهی   سینماها کنیم. وی ادامه داد: این 
شرایط معمولاً برای فیلم هایی مثل فیلم ما نامتعادل تر است، اما 
برای فیلم های گیشه محور و پرفروش، طبیعتاً شرایط ایده آل تری 
وجود دارد. فیلم ما یک فیلم اجتماعی است که باید به اندازه همان 
از آن انتظار داشته باشیم و سایرین هم با همین مختصات به آن 
نگاه می کنند و شرایطی مشابه فیلم های اجتماعی که همین الان 

روی پرده هستند می توان برای آن متصور بود.

»زد و بند« در راه اکران


